
Korte weergave raadscommissie 2 juli 2018 
  

1 

 

Opening en mededelingen 

 

De heer Uitdehaag is verhinderd; hij heeft een afspraak met provinciale bestuurders. 

 

2 

 

Vaststelling agenda 

 

De agenda wordt gewijzigd vastgesteld (punt 4 en 5 worden omgedraaid op verzoek van 

mevrouw Koot van Texels Belang; zodat het onderwerp Rosmolen eerst wordt gedaan, ook de 

insprekers daarbij, en voorkomen wordt dat deze twee keer onderwerp van gesprek wordt). 

 

3 

 

Publieksrondvraag 

 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de Publieksrondvraag. 

 

4 

 

Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan De Waal 

In het kader van het ‘project actualisering bestemmingsplannen kernen Texel’ is De Waal het 

laatste plan. Er zijn 19 zienswijzen ingediend. De zienswijzen worden beantwoord in de Nota 

van Zienswijzen, waarin ook de ambtshalve aanpassingen zijn opgenomen. 

De raad wordt voorgesteld het bestemmingsplan en de Nota van Zienswijzen vast te stellen. 

Hiermee wordt een mijlpaal bereikt: het gehele grondgebied (inclusief water) van Texel 

beschikt nu over uniforme actuele en digitale plannen met dezelfde systematiek. 

Dit is een goede stap op weg naar de invoering van de Omgevingswet in 2021. 

Bij dit agendapunt heeft Texel 2010 verzocht de volgende brief te betrekken: Dorpscommissie 

de Waal - Verkoop grond aan Waelstee (hoort ook deels bij het volgende agendapunt) 

 

Inspreker: 

De heer Commijs 

 

Afspraken en toezeggingen: 

 Vraag van de heer Ran (VVD): in de Nota van Zienswijzen wordt een aantal keren 

geschreven over een vaststellingsovereenkomst, die dan is aangeboden door het college; 

vraag is: wat wordt er over het algemeen opgenomen in zo’n overeenkomst? Wethouder 

Kooiman geeft aan hier schriftelijk op terug te komen. 

 N.a.v. inbreng van de heer Veltkamp (PvdA) geeft wethouder Kooiman aan dat het college 

bereid is om, samen met de Dorpscommissie en de bewoners, te kijken naar ‘parkeren’ in 

het dorp c.q. vast te stellen of er inderdaad een Parkeerprobleem is. 

 Vraag van mevrouw Koot (Texels Belang): geldt voor andere terreinen op Texel waar 

jaarlijks een evenement is (bijvoorbeeld het Tevoko buitentoernooi) ook dat deze 

terreinen de functieaanduiding ‘evenemententerrein’ hebben gekregen? 

 N.a.v. inbreng van mevrouw Van de Wetering (D66) en een vraag van de heer Vlaming 

(GroenLinks) zal wethouder Kooiman schriftelijk terugkomen op de vraag of het bos/de 

bosschages op het perceel met de bestemming ‘Bos’ gekapt had/hadden mogen worden. 

 N.a.v. een vraag van de heer Veltkamp (PvdA) zegt wethouder Kooiman toe terug te komen 

op het volgende: wordt bij het Bedrijventerrein van De Waal een opnamerapport gemaakt 

a la Bedrijventerrein Oudeschild? (met dus inzicht in het daadwerkelijke gebruik t.o.v. het 

eigenlijk toegestane gebruik) 
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5 

 

 

Wensen en bedenkingen t.a.v. onttrekking P-plaats t.b.v. Rosmolen 

Door verkoop van een deel van de voorliggende strook grond aan de Stichting Cultuurhistorisch 

Museum wordt naar het oordeel van het college in voldoende mate tegemoet gekomen aan de 

juridische bezwaren van de rechtbank. Het college vraagt - via de wensen- en 

bedenkingenprocedure - aan de raad of hij kan instemmen met verkoop. 

Voorts stelt het college voor om de te verkopen strook grond aan de openbaarheid te 

onttrekken.  



Pagina 2 

 

 

Insprekers: 

Anet van den Elzen en Wessel Holleman, Zienswijze 5, Langwaal 2.  

Mw. C. Biekmann namens een groep bezorgde bewoners van De Waal, Zienswijze 16, Hogereind 13 

Mevrouw T. Leenders (namens de heer S.H.G. van Zijl), Hogereind 25a 

De heer E. Vermeulen, namens museum Waalstee.  
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Behandeling brieven aan de raad en/of Raadsinformatiebrieven, indien gewenst door 

fracties en  eventuele ‘schoten voor de boeg’. 

Er zijn voor dit agendapunt geen onderwerpen aangedragen, op het moment van het aanmaken 

van deze agenda. 

 

7 

 

Aankondiging initiatiefvoorstellen en moties 

Er zijn geen voorstellen of moties aangedragen, op het moment van het aanmaken van deze 

agenda.  

 

8 

 

Vaststelling vervolgtraject besproken agendapunten 

 

Is bij de betreffende agendapunten al aangegeven. 

 

9 

 

Rondvraag 

 

De heren Zegeren (CDA) en Hoogerheide (Texels Belang) willen van het college wat meer 

informatie over het volgende bericht dat in de media verscheen: ‘Miljoenen geïnvesteerd om 

meer toeristen naar de Wadden te krijgen.’ 

Essentie: 

De 3 noordelijke provincies Noord-Holland, Friesland en Groningen gaan elk een miljoen euro 

steken in een grootschalige marketingcampagne die het gebied als werelderfgoed op de kaart 

moet zetten. Het Waddenfonds investeert ook drie miljoen euro in de campagne, die al met al 

zes jaar gaat duren. 

Wethouder Kooiman zegt toe hierover op 3 juli, in het college, te spreken en zal er daarna op 

terugkomen bij de raadscommissie. 
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Sluiting   

 

 


